
De accountantscommissie geeft de raad een positief advies voor de vaststelling 
van de jaarstukken 2017, zoals u in stukken en het verslag van 19 juni heeft 
kunnen lezen.  

Daarbij maakten wij als de kanttekening dat onze accountant niet in staat is 
gebleken om de controleverklaring bij de jaarrekening 2017 tijdig aan te leveren.  
Sprake we in de stukken nog de verwachting uit dat de controleverklaring 5 juli 
zou worden aangeleverd, in de praktijk bleek dit toch nog weer enkele dagen 
later te zijn. 

De vorige raad heeft in januari 2018  besloten voor 2018 gebruik te maken van 
het optiejaar en dat betekent dat ook voor dat boekjaar gebruik zal worden 
gemaakt van de diensten van PWC.  

In september  2018  zal er een evaluatiegesprek plaatsvinden met de accountant 
waar ook stevig ingegaan zal worden op het nu afgeronde proces en zal de 
procedure voor 2018 uitgelijnd en zoveel mogelijk dichtgetimmerd zal worden om 
herhaling te voorkomen. 

De accountantscommisie is wel blij met de forse verbeteringen  die door de 
accountant zijn waargenomen in de kwaliteit van de jaarstukken. Deze 
verbetering kan grotendeels op het conto van onze organisatie geschreven 
worden.  

De accountantscommissie spreekt – ik verwacht namens de raad - zijn 
waardering uit voor deze inzet van het college en alle medewerkers die hebben 
meegewerkt aan de jaarstukken 2017. 

 


